
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 13. august 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CU

Ministeren bedes kommentere antallet af medicinske sengepladser i lyset af

tal fra Sundhedsdatastyrelsen, som viser at der er fjernet mindst 400 senge-

pladser i løbet af de seneste fire år, samt redegøre for, hvad ministeren agter

at gøre for at sikre, at der er tilstrækkelig kapacitet på landets medicinske af-

delinger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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